
Opinió

La Vall de Camprodon diu NO a la Mat!

I
A primers de juny es fa pública la 

possibilitat de canviar el traçat de la 

línia d'alta tensió que es proposava 

per Bescanó-Baixàs i es planteja 

l'alternativa Vic-Baixàs passant per 

Coll d'Ares. En aquell precís instant es 

mobilitzen els representants municipals 

de la comarca i es posa en marxa la 

societat civil per tal de mostrar el seu 

rebuig al nou planteig. Aquesta seria una 

breu cronologia dels fets:

2 de juny:
Dos dels socis del govern del tripartit anuncien la possi
bilitat de canviar el traçat de la línia Bescanó-Baixàs per 
Vic-Baixàs passant per Coll d ’Ares.
6 de juny:
Els alcaldes dels municipis afectats pel nou traçat es 
reuneixen al Consell Comarcal del Ripollès per establir 
les línies d’actuació, consensuar un manifest, i organit
zar un seguit de trobades amb l’administració per tal de 
conèixer amb certesa les possibilitats reals de la propos
ta. Mentrestant, els joves de la comarca promouen una 
reunió-trobada informativa.
7 de juny:
Es redacta des del Consell Comarcal del Ripollès el 
primer manifest consensuat pels ajuntaments afectats en 
el qual d’entre d’altres coses es recorda que fa més de 
35 anys que el Ripollès és solidari suportant una línia 
de mitja tensió (380 KW).
9 de juny:
Durant la visita del conseller Joaquim Nadal a 
l’electrificació de la Vall de Bolós, un grup de manifes
tants li mostren el seu rebuig a la línia. Nadal assegura 
que no hi ha res fet.
10 de juny:
A la tarda: reunió de la M ancomunitat de la Vall de

Camprodon on es comença a dissenyar una estratègia, 
recolzada també pels ajuntaments per on no passa la 
línia, per evitar el traçat proposat.
A la nit: xerrada informativa, a l’Ajuntament de Camp
rodon, sobre la línia i els perjudicis que comporta. 
Proposta de creació d’una plataforma per tirar enda
vant iniciatives de rebuig al projecte. Entre el nombrós 
públic es compta amb la presència de tots els alcaldes 
de la Vall.
11 de juny:
Un grup de manifestants de la Vall tallen la C-17 a 
l’alçada de Malla durant 15 minuts.
12 de juny:
Es multipliquen les pancartes a la Vall de Camprodon 
amb el lema: N O  a la MAT (Molt Alta Tensió)
13 de juny:
Els alcaldes s’entrevisten amb el conseller d’Indústria,
Sr. Josep Maria Rané.
17 de juny:
Es reparteix el primer manifest de la plataforma de 
la nostra Vall “No a la M at” i es comencen a recollir 
signatures.
18 de juny:
Gent de la plataforma de la Vall de Camprodon “No a 
la MAT” es manifesten i s’entrevisten amb la diputada 
socialista Manuela de Madre després del pregó de Festa 
Major.
21 de juny:
A la fotografia popular de la Festa Major, la gent de 
la Coral Camprodon, mostren una pancarta contra la 
línia.
28 de juny:
A la reunió del Consell d’Alcaldes del Ripollès s’aprova 
una resolució en contra de la línia que també aprovaran 
tots i cadascun dels Ajuntaments de les tres comarques 
afectades (la Garrotxa, Osona i el Ripollès).
D ’altra banda, al Consell Comarcal del Ripollès, la 
plataforma d’alcaldes i responsables comarcals oposi
tors a la línia anuncien que iniciaran converses amb les 
plataformes cíviques opositores al projecte per donar-los 
suport a tots els seus actes de protesta.
1 sol·licita una entrevista amb el ministre d’Indústria, 
José Montilla.
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